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Krobia, dnia 5 lutego 2016 r. 

 

 

                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XVI/2016 

 

                                   z   XVI sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  26 stycznia 2016 r. w ZSOiZ w Krobi     

========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.50 

                   godzina zakończenia:    18.30  

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Listwoń Michał               - Z-ca Burmistrza. 

     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                     

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 

Porządek obrad sesji :   
 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XV sesji. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

a) zarządzenie wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Potarzyca, 

b) nadania nazwy ulicy,  

c)   wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości niezabudowanej 

położonej w Krobi na rzecz Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi,                                        

d)   zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                     

29 grudnia 2015 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  

na lata 2016 - 2025,                                                                                                                                 

e)   zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016,                                                                  

f)   określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym 

do klas pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krobia. 
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       9.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                                                  

10.  Wolne głosy i wnioski.                                                                                                               

11.  Zakończenie.  

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.    

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego 

sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

Minutą ciszy uczczono zmarłego śp. Macieja Bogusza sołtysa sołectwa Potarzyca. 
 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
     Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

     Przewodniczący Rady zgłosił wnioski o zmianę porządku obrad sesji :  

1) o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania Rady 

Seniorów w Krobi i nadania jej statusu w związku z koniecznością dokonania analizy                       

i ewentualnych poprawek w przedmiotowym projekcie,    

2) o uzupełnienie porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Potarzyca, jako pkt 8a), 

3) o uzupełninie porządku  obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas 

pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Krobia jako pkt 8f). 

Wniosek pierwszy o wycofanie uchwały przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  

Wniosek drugi o uzupełninie porządku obraz dot. rozpatrzenia uchwały przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych.                                                                                               

Wniosek trzeci o uzupełninie porządku obraz dot. rozpatrzenia uchwały przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych.                                                                                           

     Porządek sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. Pierwotny 

porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.                                                                                      

      
      Ad. 3 Przyjęcie protokołu  z XV sesji.          
      Protokół z XV sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych.  
 

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

     Burmistrz : skierowano do Starostwa Powiatowego w Gostyniu interpelacje dotyczące dróg 

powiatowych. Wpłynęła odpowiedź Zarządu Powiatu Gostyńskiego na interpelację radnego 

R. Olejniczka, iż zadanie poszerzenia chodnika w Starej Krobi ujęte zostało                                     

w  opracowanym wariancie robót w ramach PPP. Również wpłynęła odpowiedź Marszałka 

Województwa Wielkopolskiego na interpelację radnej P. Wajnert dot. wykonania remontu 

drogi 434. Starostwo Powiatowe w Gostyniu przekazało odpowiedź na interpelację dotyczące 

dróg powiatowych oraz Komisji Bezpieczeństwa w zakresie prawidłowości przejścia dla 

pieszych przy szkole oraz zamontowania lustra przy ul. Kobylińskiej.    
 

     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

     R. Olejniczak : sprawa dotyczy pilnej naprawy odcinka drogi powiatowej od 434 do 

Domachowa i dalej przez wieś Domachowo w kierunku Rębowa. Ubytki w jezdni na tym 

odcinku są tak znaczne co utrudnia poruszanie się tą drogą. Interweniowałem w tej sprawie 
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w Starostwie Powiatowym i wg uzyskanej informacji brak środków na jej naprawę. Proszę o 

zwrócenie się do zarządcy drogi o zajęcie się tym problemem.  

      J. Mikołajczak : chodnik na wysokości nieruchomości Domu Pomocy Społecznej                            

w Chwałkowie od skrzyżowania kierunku Gogolewa jest bardzo nierówny, pokrzywiony 

wymaga pilnej naprawy. Interweniowałem do zarządcy drogi powiatowej dwukrotnie lecz 

brak jakiegokolwiek odzewu. Proszę o skierowanie pisma o wykonanie naprawy tego 

odcinaka chodnika.    

J. Gałęzewski : w Pudliszkach przy ul. Ponieckiej od dłuższego czasu nie jest zabezpieczony 

prawdopodobnie końcowy odcinek kanalizacji deszczowej. Proszę o zainteresowanie się tym 

problemem, studzienka ta powinna być zabezpieczona włazem.  

P. Wajnert : sprawa dotyczy nauki zmianowej w najmłodszych klasach szkoły w Krobi. W 

Zespole Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Krobi lekcje w klasach pierwszej, drugiej                         

i trzeciej przeprowadzane są w trybie nauki zmianowej. W związku ze zmianami                            

w systemie oświaty do klas pierwszych w tym roku szkolnym obowiązkowo chodzą dzieci 6 

letnie. Ministerstwo Edukacji gwarantowało rodzicom tych dzieci, że do tego czasu szkoły 

zostaną do tego dostosowane, a dzieci będą się uczyć w jak najlepszych warunkach.  

Przeprowadzanie zajęć w systemie zmianowym, szczególnie wśród najmłodszych dzieci 

oceniane jest zdecydowanie negatywnie. Najwyższa Izba Kontroli w swoim raporcie podała 

je jako jedno z głównych zagrożeń dla sukcesu edukacyjnego 6 latków.  Również Sanepid     

w swoich zaleceniach, dotyczących zdrowia i bezpieczeństwa w szkole, zwraca uwagę na 

negatywne konsekwencje nauki zmianowej. Ponadto, każde dziecko w Polsce ma prawo 

równego dostępu do edukacji publicznej, a także, w ramach jednej szkoły do nauki                         

w bezpiecznych i higienicznych warunkach, bez dyskryminowania jednych dzieci względem 

drugich. Nauka zmianowa jedynie u uczniów najmłodszych w rażący sposób narusza zatem 

te prawa. Zwracam się z prośba o opracowanie odpowiednich rozwiązań mających na celu 

wyeliminowanie tego zjawiska. Jest to prośbą nie tylko do pana Burmistrza, ale również do 

pracowników Urzędu i jednostek organizacyjnych. Wierzę, że wspólnie, korzystając ze 

swojej wiedzy i doświadczenia uda się skutecznie ten problem rozwiązać. Jeśli zgadzamy się, 

że dzieci są przyszłością gminy, to musimy zrobić wszystko, aby ich nie pozbawiać szansy 

na jak najlepszy rozwój. Szczególnie jeśli to tyczy najmłodszych, rozpoczynających dopiero 

swoją edukację. Należy im pomóc, aby nie zaprzepaszczać ich szans już na samym starcie.
   

     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                         

w okresie międzysesyjnym. 

08.01 uczestniczyłem w spotkaniu noworocznym członków Klubu Żołnierzy Rezerwy im. 

gen. J. Bema w Krobi.                                                                                                                                 

18.01 otrzymałem sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Krobia w 2015 roku.                                                                                                                                    

19.01 wraz z radnymi uczestniczyłem w spotkaniu dot. opracowania Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Krobia.                                                                                                            

19.01 odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu wydania opinii 

do przedstawionego przez Burmistrza Krobi projektu budowy i modernizacji chodników                        

i dróg w gminie Krobia.                                                                                                                            

20.01 uczestniczyłem w spotkaniu Prezydium Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego                 

w Poznaniu w temacie zabezpieczenia i potencjalnej eksploatacji złóż węgla brunatnego                     
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w południowo-zachodniej Wielkopolsce.                                                                                                            

21.01 odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu 

analizy projektów uchwał na 16. Sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw 

bieżących.                                                                                                                                                 

26.01 odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu wydania opinii 

do projektów uchwał na 16. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                               

26.01 odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju w celu wydania opinii do 

projektów uchwał na 16. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                                     

26.01 odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów uchwał 

na 16. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. Sprawozdanie 

przedstawił Burmistrz Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.                        

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) zarządzenie wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Potarzyca. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej.  

Uchwałę Nr XVII/123/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 stycznia 2016 r. w sprawie 

zarządzenie wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Potarzyca przyjęto jednomyślnie, 

głosowało15 radnych. 
 

b)nadania nazwy ulicy. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego                                 

M. Krzyżostaniak.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                  

w dniu 26.01.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XVII/124/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 stycznia 2016 r.                              

w sprawie nadania nazwy ulicy; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

c) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości niezabudowanej położonej 

w Krobi na rzecz Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi.                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego                                 

M. Krzyżostaniak.  

Z-ca Burmistrza M. Listwoń : trwa nabór wniosków w ramach programu Infrastruktura 

Bibliotek, którym kieruje Instytut Książki w Krakowie. Środki pochodzą z Ministerstwa 

Kultury, o dofinansowanie mogą ubiegać się biblioteki, to one są wnioskodawcami. 

Planujemy skorzystać i taki wniosek złoży nasza biblioteka, termin upływa 1 lutego. Zlecono 

wykonanie koncepcji, która prezentowana została na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy, a 

obecnie przedstawiamy również pozostałym państwu. Ogólna powierzchnia budynku  650 

m². Podejmując dzisiejszą uchwałę zwiększamy szansę otrzymania tego dofinansowania, 

uzyskując dodatkowe 10 pkt. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                  

w dniu 26.01.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

J. Gałęzewski : na jaką ilość książek jest zaprojektowana? 

M. Listwoń : 280m². 

L. Bem : jakie przeznaczenie ma okrągła bryła zaprojektowana na środku? 

M. Listwoń : jest to lada biblioteczna. 
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K. Perdon : jaki system ogrzewania zaplanowano, czy przewiduje się nowoczesne 

rozwiązania? 

M. Listwoń : budynek ma spełniać wysokie wymogi energooszczędności. Propozycja pompy 

ciepła oraz tradycyjnego ogrzewania jako uzupełniającego.  Po rozpatrzeniu pozytywnym 

wniosku kosztorys szczegółowo zostanie przenalizowany również w tym zakresie.  

Program przewiduje dofinansowanie do 75 % kosztów projektu, z tym że wartość 

dofinansowania nie może przekroczyć 2 mln zł. 

K. Perdon : wartość kosztorysowa nie powinna przekroczyć 2,8 mln zł. 

Burmistrz : ostateczną cenę i rzeczywiste koszty będzie widomo w momencie wyłonienia 

wykonawcy i to tez nie do końca, bo doświadczenie uczy, że w trakcie prac również mogą 

nastąpić korekty.  W momencie oddania do użytku i zapłacenia wykonawcy będziemy znali 

ostateczną cenę.  Nasze założenia są takie aby maksymalnie wykorzystać to dofinansowanie  

Uchwałę Nr XVI/125/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 stycznia 2016 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości niezabudowanej położonej                      

w Krobi na rzecz Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało15 radnych. 
 

d) zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                     29 

grudnia 2015 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 

2016 – 2025. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiąca załącznik nr 2 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym i projekt 

uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.  

P. Wajnert : na ostatniej sesji podjęliśmy uchwałę Nr XVI/122/2015 w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy Krobia na rok 2016, w której czytamy, iż ustala się deficyt 1.900 mln zł 

dziś przedstawiono zmianę w WPF na rok 2016, gdzie możemy przeczytać, że ustala się 

kwotę deficytu 4 154 345 zł . Budzi moje wątpliwości takie tempo zwiększania deficytu, 

ponieważ nigdy nie wiadomo, co będzie za miesiąc, czy dwa. W każdej chwili mogą pojawić 

się pilne inwestycje z koniecznością zapewnienia wkładu własnego. Jednocześnie jest duże 

zagrożenie zmniejszenia dochodów w związku ze zmianą w kwocie wolnej od podatku, czy 

zmniejszenia subwencji oświatowej.    

Burmistrz : czy wątpliwości budzi samo zwiększenie deficytu, czy sposób jego pokrycia. Ono 

nie wiąże się ze zwiększeniem zadłużenia Gminy w związku z oszczędnościami realizacji 

budżetu roku 2015 jakie pozostały, jak co roku ma to miejsce. Oczywiście możemy zaczekać 

z  uruchomieniem do czasu rozliczenia budżetu za rok 2015                                 i zadecydowania 

jakie ma być przeznaczenie tych środków finansowych. W związku                        z możliwością 

uruchomienia zadań chociażby realizacji najważniejszej inwestycji                              ul. 

Konopnickiej znacznie może to przyspieszyć zadanie wyłaniając wykonawcę.  

L. Bem : analizowaliśmy to na komisji i nie ma żadnego zagrożenia dla budżetu Gminy 

Krobia, to jest tak jakby fikcyjne zwiększenie deficytu aby inwestycje uruchamiać.  

K. Perdon : podobna sytuacja była w roku ubiegłym przy realizacji ul. St. Fenrycha                                          

w Pudliszkach, kiedy musieliśmy zwiększyć deficyt.  

Skarbnik : w załączniku nr 1 pod poz. nr 6, to kwota pomimo zwiększenia deficytu nie uległa 

żadnej korekcie. W uzasadnieniach do uchwał przedstawiono szczegółowo proponowane 

zmiany.  
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Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto większością głosów, 14 za, 1 wstrzymujący (P.Wajnert),  

głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr XVI/126/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 stycznia 2016 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2015 r. w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 2016 - 2025; przyjęto 

większością głosów, 14 za, 1 wstrzymujący (P.Wajnert),  głosowało 15 radnych. 
 

e) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016. 

Projekt uchwały przedstawił i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiąca załącznik nr 3do 

protokołu przedstawił Skarbnik Gminy. 

Burmistrz : chciałbym się odnieść do deficytu, zgodnie z założeniami ponieważ nie mamy 

jeszcze umowy Urzędu Wojewódzkiego dot. przebudowy dróg lokalnych, to plan zakłada, że 

gminy, które otrzymają dofinansowanie procedury przetargowe konieczne będzie ich 

przeprowadzenie do końca marca. Jeśli nie uruchomimy środków, to stajemy przed 

dylematem. Musielibyśmy zrezygnować z tych środków nie realizując ul. Konopnickiej lub 

zwiększyć deficyt poprzez zaciągnięcie kredytu. Takie działanie w naszej ocenie byłoby 

najbardziej racjonalne, najbardziej sensowne na ten moment.  

L. Bem : przewodniczącym Komisji Budżetu  jestem piątą kadencję i tak dobrze w budżecie 

jeszcze nie było, ponieważ były różne budżety w różnych latach i zadłużenie było bardzo 

duże. Nie obawiałbym  uruchomienia takiego deficytu dla realizacji inwestycji ponieważ 

mamy dodatkowe środki, z których możemy korzystać. Wg mnie gorsze jest zadłużenie. 

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto większością głosów, 14 za, 1 wstrzymujący (P.Wajnert),  

głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr XVI/127/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 stycznia 2016 r. w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 

radnych. 
 

f) określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas 

pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Krobia.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Oświaty i Spraw 

Społecznych Agnieszka Linowska.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała w 

dniu 26.01.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

K. Perdon : czy kryteria określone są na podstawie ustawy czy innych regulacji, i czy nie 

dyskryminują jedynaków oraz czy nie to zagrożone uchyleniem uchwały?  

Burmistrz : na czym miałaby polegać ta dyskryminacja? 

K. Perdon : np. jedno dziecko nie otrzyma punktów, a z rodziny gdzie jest ich dwoje, troje, 

wcale nie wielodzietnej, otrzyma 5 czy więcej punktów.  

Radca prawny : odnośnie części pytanie dotyczącej odwoływania się ewentualnego do innych 

aktów prawnych ustawy czy rozporządzenia, to tutaj taka sytuacja nie występuje, są to zapisy 

autorskie.  Co do naboru do pewnych typów szkół taki obowiązek ustawodawca nakłada także 

na ministra. Możemy stwierdzić, że ewentualne pewne podobieństwa występują to mogą być 

podyktowane sugerowaniu się zapisem, który w tym zakresie zapewnia Minister Edukacji 

Narodowej. Nasz projekt uchwały zawiera treści oszczędne, jakie proponuje minister. 

Natomiast jeśli chodzi o kwestie ryzyka związanego                                      z punktacją 

odnośnie rodzeństwa uczęszczającego do szkoły, której kandydat się ubiega w tym zakresie 



  

7 
 

te rozwiązania wydaje się, iż zostały zweryfikowane ponieważ podobne rozwiązanie 

podejmowaliśmy przy określaniu kryteriów naboru do przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych.  Tego typu zapisy też jeśli chodzi o inne gminy podlegające pod nadzór 

Wojewody Wielkopolskiego są stosowane.  

Burmistrz : wg tej zasady realizowana jest polityka prorodzinna bo powoduje, że dzieci nie 

będą uczęszczały do dwóch różnych szkół.    

Uchwałę Nr XVI/128/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 stycznia 2016 r. w sprawie 

określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas 

pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnego R. Olejniczaka to skierowana zostanie do 

zarządcy drogi, podobnie sprawa zgłoszona przez radnego J. Mikołajczaka. Czy wniosek do 

Starostwa mamy kierować jako konsekwencje wniosku dyrektora DPS-su w Chwałkowie 

pracownika powiatu. 

J. Mikołajczak : pismo nie było kierowane, tylko rozmowa telefoniczna dość dawno i brak 

żadnego odzewu. 

Burmistrz : czy z treści pisma ma wynikać, ze jest to na wniosek dyrektora DPS? 

J. Mikołajczak : nie ja tylko rozmawiałem z osobą, która pracuje w DPS i że taki wniosek 

kierowano. 

Burmistrz : odnośnie interpelacji złożonej przez radnego J. Gałęzowskiego, to oczywiście 

zajmiemy się sprawą prawidłowego zabezpieczenia kanalizacji. 

Odpowiadając na interpelację radnej P. Wajnert dotyczącej zmianowości w szkole                  w 

Krobi, to o tym temacie rozmawiamy z panią radną od dłuższego czasu. Zostało wykonane 

przeze mnie rozeznanie tego tematu i realnych możliwości zmiany w zakresie zmianowości, 

co występuje w szkole w Krobi. Szkoła gminna w Krobi funkcjonuje w tym budynku od roku 

1979. Konstrukcja  i sposób budowy tej szkoły nie był tak do końca nie był adekwatny do 

ilości dzieci na terenie miasta, zmianowość funkcjonuje do dzisiaj. Odnośnie kwestii 

warunków nauki, to rzeczywiście można wskazać wiele kwestii, które wymagają 

przekształceń, na co mieszkańcy wskazują chociażby niezgodne funkcjonowanie gimnazjum 

i szkoły podstawowej w jednym budynku. Również podnoszona jest kwestia hali 

gimnastycznej, w przypadku Gogolewa i Niepartu w ogóle braku sali gimnastycznej. 

Występuje wiele niedogodności w naszej szkole dla zapewnienia jak najlepszych warunków 

edukacyjnych naszym dzieciom. Odnośnie zmianowości rzeczywiści może NIK i Sanepid w 

tym temacie się wypowiadają lecz nie zapewnione są środki na budowę szkoły. Tak naprawdę 

to jest decyzja samorządu gminnego. Kwestia zniesienia zmianowości w klasach 1-3 w naszej 

szkole to przyjmując takie rozwiązanie musiałby być wykorzystane sale na parterze i I piętrze. 

Wiązałby się to z tym, że na I piętrze wykorzystywane byłby sale przez starsze roczniki, co 

wiąże się z kolizjami tj. inne godziny przerw czy wzajemnych relacji. Innym podnoszonym 

aspektem to jest ilość klas ustalenia arkusza organizacyjnego                           i wykorzystania 

tych szkół. Rozważane było przeniesienie III klas gimnazjum do szkoły ponadgimnazjalnej. 

Klasy trzecie wymagają też powierzchni sal lekcyjnych                                         z 

wykorzystaniem pomocy naukowych. Korzystną możliwością rozwiązania  tych problemów 

byłaby budowa biblioteki co uwolni obecne pomieszczenia na sale lekcyjne. Temat ten jest 

cały czas poddawany analizie i jakie rozwiązania można by przyjąć. Kwestie warunków, 

ilości klas ma charakter wspomagający. To jaki jest poziom edukacji w szkołach decydują 
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nauczyciele, ich zaangażowanie, kompetencje. To jest to na co powinniśmy kłaść największy 

nacisk, ponieważ to decyduje o przyszłości naszych dzieci.  Porównując wyniki nauki w 

naszych szkołach gdzie nie ma zmianowości a szkołę w Krobi, to  nie ma różnicy.   
 

Ad. 10 Wolne głosy i wnioski.  

L. Włodarczyk : wczoraj podano informację o wprowadzeniu podatku bankowego                            

i pierwszy zareagował bank PKO, a Gmina Krobia właśnie w tym banku realizuje swój 

budżet. Czy będzie to oddziaływać na obsługę naszego budżetu? 

Skarbnik : mamy umowę z bankiem PKP BP, zapisane są tam ściśle określone warunki                         

i nie mamy jakiejkolwiek informacji o zmianach obsługi rachunku.   
 

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XVI sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   


